

MARFIX

BUILDING FINISHING SYSTEMS



مارفكس

أنظمة تشطيبات المباني

CMARFIX-GRAVITO : CEMENT BASE PROFILE

مارفكس - جرافيتو : بروفایل اسمنتي

SINGLE LAYER CEMENT BASE MIXTURES FINISH, HIGH QUALITY , EASY TO USE AND RESISTANT TO ALL WEATHER AND CLIMATIC CONDITIONS ESPECIALLY IN COASTAL AREAS. IT IS USED ON ALL CONCRETE AND SMOOTH CONCRETE SURFACES TO GIVE A ROUGH SURFACE WITH VERTICAL OR HORIZONTAL CAVITIES.

طبقة تشطيب نهائية ملونة مسبقة الخلط ذات أساس أسمنتي عالية الجودة تتميز بسرعة وسهولة الاستخدام ومقاومتها لكافة العوامل الجوية والظروف المناخية خاصة في المناطق الساحلية، تستخدم على جميع الأسطح الخرسانية العادية والملساء لتعطي سطحاً خشناً ذو تجاويف رأسية أو أفقية، حسب طريقة التنفيذ وحسب الشكل الجمالي



1. Non-Toxic And Environmentally Friendly.
2. Natural Thermal Insulation.
3. High Adhesion To All Kinds Of Walls.
4. Weather And Ultraviolet Resistance.
5. Economically.
6. Gives A Final Surface Through A Single Layer.
7. Homogeneous Color For All Parts Of Work.
8. Flexibility In Modification And Change Commensurate With The Nature Of The Building.
9. Exterior & Interior Apply.

١. غير سام و صديق للبيئة.
٢. عازل طبيعي للحرارة .
٣. التصاق عالي على جميع أنواع الجدران .
٤. مقاوم للعوامل الجوية و الاشعة فوق البنفسجية .
٥. اقتصادي جدا
٦. يعطي سطح نهائي من خلال مرحله تنفيذ واحدة .
٧. يتمتع بلون متجانس لجميع أجزاء العمل .
٨. مرونة التشكيل والتغيير بما يتناسب وطبيعة المبنى .
٩. يستخدم في الداخل والخارج .



MARFIX

BUILDING FINISHING SYSTEMS

Composition:

It consists of a marble or sand break with a maximum limit of 3 mm granules and special additives to improve the strength, adhesion and ability of all surfaces.

Advantages :

- * Easy of application by added the specified quantity of water with good Mixing.
- * Economically and gives a final surface through a single Coat.
- * Weatherproof & Resistant ultraviolet radiation.

How to use :

- * Clean the surface of the dust and spray well with water
- * Add about (5-7) liters of water per bag 20 kg.
- * Good Mixing is achieved until the mixture is homogeneous
- * Apply the Mortar on wall with thickness (2-4) mm (can be increased according to need and surface level)
- * Final finish by wood or plastic Trowel.

Coverage:

Approximate consumption of the MARFIX-GRAVITO material is 5 kg / m² with a thickness of 2 mm. Non-leveling can change the coverage rate.

Cautions:

- * Do not use material when there is a possibility of rain or frost.
- * Use when the temperature is between 5 and 45 degrees Celsius.
- * Do not use on submersible surfaces in water.
- * Make Bases to protect the bottom of the building.
- * During use Protect areas exposed to strong rain.
- * MARFIX-GRAVITO is a non-toxic product in its composition, like any other cement product, so it is subject to the same recommendations adopted in the application of cement products.

Packing: 20 kg packed in Polly propylene packages.

Colors: Available in 10 basic colors (white / light beige / dark beige / light yellow / light gray / dark gray / Light pink / Dark Pink / orange / brown).

Storage: 12 months in its original closed Bags, in a covered and dry place.

Warranty: The information contained in this Sheet is based on our Experiences and technical knowledge, obtained through laboratory examination and bibliographic material. We reserve the right to make changes without prior notice. Any use of this data other than for purposes specified in this Sheet shall be not our responsibility only if authorized by us. We will not accept liability that exceeds the value of the purchased product.



مار فكس

أنظمة تشطيبات المباني

التركيب :

تتكون من كسر رخام أو رمل متدرج بحد أقصى للحببات 3 مم وإضافات خاصة لتحصين القوام والالتصاق والقابلية للتطبيق على جميع الأسطح.

المميزات :

- < سهولة التطبيق و تحصر في أضافه كمية الماء المحددة مع التقليب الجيد.
- < اقتصادي ويعطي سطح نهائي من خلال مرحلة تنفيذ واحدة.
- < مقاوم للعوامل الجوية و مقاوم للأشعة فوق بنفسجية.

طريقه الاستخدام :

- < يظف السطح من الأتربة ويرش جيدا بالماء
- < يضاف حوالي من (5-7) لتر ماء لكل كيس 20 كلغم.
- < يتم التقليب الجيد حتى الحصول على خلطة متجانسة
- < تغرد الخليط على الحائط بسماك (2-4) ملم (يمكن زيادتها حسب الاحتياج ومدى استواء السطح)
- < التشطيب النهائي بالبروه الخشب أو البلاستيك (الرايون)

التغطية :

الاستهلاك التقريبي لمادة مارفكس-جرافيتو هو 5 كيلو جرام للمتر المربع بسماكة 2 ملم، عدم الاستواء يمكن أن يغير من معدل التغطية.

مخاطر :

- لا تستخدم المادة عندما يكون هناك احتمال لسقوط الأمطار أو الصقيع
- استخدم عندما تكون درجة الحرارة بين 5 و 45 درجة مئوية
- لا تستخدم على مساحات غاطسة في الماء
- عمل قواعد لحماية الجزء السفلي من المبنى
- أثناء الاستخدام احمي المساحات المعرضة للأمطار القوية
- مارفكس -كوت منتج غير سام في تكوينه، مثل أي منتج إسمنتي آخر، لذا تطبق عليه نفس التوصيات المعتمدة في التطبيق للمنتجات الإسمنتية.
- التعتبة : 20 كلغم معبئة في عبوات بولي بروبيلين.

الألوان: متوفر بعشرة ألوان أساسية (بيض / بيج فاتح / بيج غامق / أصفر فاتح / رمادي فاتح / رمادي غامق / وردي غامق / وردي فاتح / برتقالي / بني) ويمكن عمل أي لون حسب رغبة العميل ضمن توفر الألوان.

التخزين: 12 شهراً في وعائها المغلقة الأصلي، في مكان مغصى وجاف.

الضمان : المعلومات المحتواة في هذه النشرة على أساس خبرتنا والمعرفة التقنية، حصلت من خلال فحص المختبر ومن المادة الجيولوجية. تحتفظ بحق إجراء التغييرات بدون الإخطار المسبق، أي استعمال لهذه البيانات عدا الأغراض المحددة في هذه النشرة لن تكون مسئولين عنها إلا إذا فؤض من قبلنا لن نقبل المسئولية التي تتجاوز قيمة المنتج المشتري.



حاصل على شهادة ISO 9001:2008



Contact Us

